
 
 
 
 

Notulen ALV seizoen 2024 Exercitia’73  
15-10-2024 

 
 
Plaats:  Eelde, Sporthal Groote Veen 
Aanvang:  19:30 uur 
Aanwezig:  Leo Kits, Mark Sikkens, Patrick Visser, Emma de Jong 
Afwezig: Arjan Harms (met kennisgeving) 
 
 
 
1. Opening van de vergadering 
De vergadering wordt om 19.30 uur geopend.  
 
2. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Notulen ALV en jaarverslagen 2023   
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de notulen en het jaarverslag van 2023.  
 
4. Verslagen bestuur en commissies 2023-2024 
Er zijn geen vragen over de verslagen van het bestuur en commissies.  
 
5. Balans 2023-2024 
Patrick Visser: De ballen zijn nu volledig afgeschreven en alle shirts ook. Dat geldt 
ook voor de tablets e.d.. We krijgen nog ongeveer 500 euro voor openstaande 
contributie rekeningen van leden. Er stond 32.000 euro op de bank. Meer dan 
genoeg om de shirts van te betalen. Dat telt zich op tot een vermogen van de club 
van bijna 30.000 euro. Er staat nog 610 euro gereserveerd voor het clubblad, dit 
staat er al sinds ik penningmeester ben. Dit kunnen we ook ergens anders voor gaan 
inzetten.     
Leo Kits: Ik zou het inzetten voor vernieuwing van de website.  
Patrick Visser: Er zit weer 1000 euro in de pot voor het lustrum. Daar leggen we 400 
euro per jaar voor in. Er is ooit 2000 euro gereserveerd voor aanschaf van materiaal 
voor de nieuwe sporthal. De nieuwe sporthal is er nooit gekomen. Dit hebben we 
ingezet voor het jeugdkamp tijdens het lustrumjaar. We staan 7000 euro in de plus, 
dit komt vooral door lagere zaalhuur en de NBB bijdrage was veel lager dan 
voorgaande seizoenen. Niet goed te doorgronden waar dit hem in zit. Budget voor 
trainersavond is overgebleven want dit is afgelopen jaar niet georganiseerd. De 
grote clubactie is veel succesvoller geweest dan we hadden verwacht.  



Mark Sikkens: Voor de kascommissie heb ik twee à drie vrijwilligers gevonden, de 
eerste vergadering zal binnenkort volgen.  
 
6. Plannen 2024-2025 
Mark Sikkens: De plannen voor het seizoen 2024-2025:  

1) Vormgeving duidelijke fundering van de vereniging: we willen meer 
langetermijndoelen opstellen, alle functieomschrijvingen updaten en goed op 
papier zetten.  
Leo Kits: Dit is ooit gebeurd in het bestuur van Patrick. Lijkt me goed om dit 
toe te voegen aan de jaarplanning zodat dit elk jaar bijgewerkt gaat worden.    
Mark Sikkens: Het is om ons voor te bereiden op een toekomst waar we niet 
meer draaien op de huidige groep vrijwilligers. 

2) In samenwerking met de sponsorcommissie de sponsoring verder uitbreiden: 
hier willen we ook de materiaalcommissie bij betrekken. Komende woensdag 
gaan we naar Muta om te bespreken wat er mogelijk is (qua inspeelshirts, 
broeken en een bijbehorende webpagina bij Muta).    

3) Meer activiteiten organiseren voor de vereniging en een commissie opstellen: 
er is een groep vrijwilligers verzameld die zich willen inzetten om activiteiten 
voor de vereniging te organiseren. We hebben wat plannen uitgezet en al een 
kampcommissie gevormd. Ook willen we dit jaar de 3x3 clinic van 3x3 United 
organiseren, waarschijnlijk begin 2025.  

 
7. Begroting 2024-2025 
Patrick Visser: Het bedrag van de bond wordt dit jaar weer zo nauwkeurig mogelijk 
bepaald. De eerste termijn heb ik binnen en komt op 10.075 euro. De begroting is 
sluitend. Veel korting op de contributie kunnen geven dit jaar, omdat we 7000 euro 
positief staan. Niet duidelijk of de contributie lager kan blijven. De korting is 
procentueel berekend. De contributie van Heren 1 is verlaagd omdat ze van twee 
naar 1 training zijn gegaan.   
Leo Kits: Kunnen we de jeugd die meehelpen en vrijwilligen nog een vergoeding 
gaan geven?  
Patrick Visser: Gaan we naar kijken, gedurende het jaar ontstaat er vaak wel wat 
ruimte. Incasso’s zullen plaatsvinden in oktober, december, februari en april.  
 
8. Benoemen/Aftreden bestuursleden 
Er zijn geen bestuursleden benoemd of afgetreden.  
Leo Kits: Vroeger hadden we een vice-voorzitter en een algemeen bestuurslid. 
Misschien een aandachtspunt voor dit seizoen. Met oog op de toekomst?  
Mark Sikkens: We zullen ook dit jaar aandacht hebben voor het werven van 
vrijwilligers.  
 
9. Rondvraag 
Leo Kits: Is er al een beslissing genomen over de oude tenues? Vorige keer zijn de 
oude tenues gedoneerd.  



Mark Sikkens: Nog niet. Zullen we op korte termijn een beslissing over nemen. 
 
10. Sluiting 
De vergadering is om 20.01 uur gesloten.  
 
 


